
Zápis z jednání osadního  výboru Žižkov – Vrchlice (OV) dne 14.3.2019 

 

Přítomni:  Ing. Žáček,  Ing. Maco,  Ing. Svoboda,  Mgr. Vepřková, Mgr. Klečák, 

RNDr. Otruba,  

Za město: Mgr. Šnajdr, místostarosta 

Omluveni:   JUDr. Pospíšil,  

Nepřítomni:  p. Heroldová 

Program: 

1) Vyúčtování adventního koncertu: 

 Proběhlo vyúčtování adventního koncertu 2018 

2) Plán činnosti na rok 2019 

 akce pálení čarodějnic v Čížkově skále – Ing. Žáček zajistil souhlas nájemce pozemku, 

nahlásí Hasičskému záchrannému sboru a zajistí plakát do vývěsky OV. Opět bude 

umožněno obyvatelům Dolního Žižkova odložit zde klestí z jarní prořezávky stromů a 

živých plotů a spálení ve večerních hodinách 30.4.2019 

 adventní koncert - přítomní se shodli, že chtějí pokračovat v již letité tradici, Mgr 

Vepřková v předstihu požádá Město Kutná Hora o malý grant 

3) Připomínky a podněty občanů 

 Víceúčelové hřiště v Čížkově skále: Členové OV seznámili místostarostu Mgr. 

Šnajdra s dlouholetým neúspěšným úsilím o výstavbu víceúčelového hřiště a 

seznámili ho s kroky, které byly doposud provedeny: opatření proti sesunu stěny lomu, 

oplocení lomu, geometrické zaměření a srovnání terénu do roviny aby se mohlo začít 

se stavbou, zhotovení projektu víceúčelového hřiště ve „skromnější variantě“ za cca 

2,5 mil. Kč. Za účelem výstavby této varianty hřiště bylo již v roce 2013 vydáno 

Územní rozhodnutí Čj SÚ.-025174/2013/Ku.  Jelikož OV nemůže být příjemcem 

dotace na stavbu, OV opakovaně neúspěšně požadoval po městu, aby o dotaci 

zažádalo.  

 V návaznosti na usnesení zastupitelstva: 

Usnesení č. 19/18 k prodeji domu č.p. 71 v ul. Táborská, Kutná Hora 
Zastupitelstvo města I. n e s c h v a l u j e 

prodej pozemku p.č. 3645 o výměře 266 m2 v k.ú. Kutná Hora, jehož součástí je stavba č.p. 

71, společnosti Ambition s.r.o., IČ 28257430, se sídlem Pavla Švandy ze Semčic 1066/11, 150 

00 Praha 5. 

II. u k l á d á 

Radě města Kutná Hora předložit návrhy na řešení a využití této lokality.   

Zodpovídá : Ing.Viktora,starosta      Termín : 15.06.18 

 OV vyslovil politování nad skutečností, že nebyl informován o vypracovaném 

projektu na využití lokality a že jeho provedení nebylo s OV předem ani konzultováno. Mgr 

Šnajdr slíbil, že projekt zašle členům OV k seznámení 

 

 Vzhledem k množícím se připomínkám občanů OV požaduje informaci o způsobu 

využití pozemků ve vlastnictví Města Kutná Hora: p.č.4281/1, 2485/1, 4282/1, 



4283/38, 3884/1. Na těchto pozemcích se dlouhodobě nachází velké množství 

zaparkovaných aut, která nejsou nijak zajištěna proti únikům provozních kapalin. 

Jedná se o zábor veřejného prostranství? Jak město bude řešit tuto situaci? 

 Členové OV upozornili na vyvrácené stromy v lokalitách u kostela Nejsvětější Trojice 

a Na rovinách. Část pozemků je ve vlastnictví města a dochází tam i k nepovolené 

těžbě. Kde je možnost požádat si o odkup kůrovcem napadené dřevní hmoty 

samotěžbou? 

 OV vznesl požadavek, aby v rámci tvorby dopravního generelu byla zvážena možnost 

zjednosměrnění ulic  Kudrnova, Fučíkova, Purkyňova a Jaselská 

4) Různé 

 Předseda informoval OV o možnosti čerpat přidělené prostředky pro činnost OV ve 

výši 11tis. Kč 

 Předseda informoval OV o možnosti zapojit se do akce Ukliďme Česko v sobotu, 

6.dubna 2019. Podrobnosti budou vyvěšeny na vývěsce OV 

 

Za správnost: Karel Žáček, předseda OV 

 


